

Roosevelt Boulevard Open House for Mayfair & Castor Gardens Communities

**Bobby
Henon** Organized by Councilman Bobby Henon
Councilman • 6th District

Over the past year, we heard your concerns about traveling on Roosevelt Boulevard. Join the discussion to shape the future of travel in Northeast Philadelphia and Bensalem Township.

Pop Up Community Open House

Thursday, March 15, 2018

6:30pm - 8:30pm

Mayfair Recreation Center

2901 Princeton Ave, Philadelphia, PA 19149

- Attend anytime between 6:30pm & 8:30pm with presentations at 6:45pm & 7:45pm
- Served by SEPTA Bus Routes 1, 14, 20, Boulevard Direct, 70, 77, & 80
- If you need assistance in another language at the meeting, please email Angela.E.Dixon@Phila.gov by Monday, March 12, and we will get an interpreter at the meeting.

罗斯福大道项目公众讨论会

对象：Mayfair & Castor Gardens 社区居民
组织者：Bobby Henon 市议员

在过去的一年里，我们听到你对罗斯福大道交通出行的担忧。欢迎参加讨论，共同塑造费城东部和本萨勒姆镇交通出行的未来。

公众讨论会 #1

时间：3月15日，星期四，下午6:00 - 晚上8:30

地点：Mayfair Recreation Center

2901 Princeton Avenue, Philadelphia, PA 19149

- 可在下午6:30到晚上8:30点之间随时参加，并在6:45和7:45PM进行项目汇报
- 可乘SEPTA巴士路线1, 14, 203或Boulevard Direct到达
- 提供国语口译，如果您需要其它翻译服务，请在3月12日，星期一，之前通过电子邮件联系Angela.E.Dixon@Phila.gov

